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Referat	  fra	  bestyrelsesmøde	  18.	  august	  2015	  
	  
Deltagere:	  Annette,	  Jeanette	  L,	  Jeanette	  N,	  Palle,	  Chanette,	  Christina	  og	  Lars	  	  	  	  

1.   Referat	  og	  dagsorden	  
Intet	  at	  bemærke	  

2.   Arbejdsfordeling	  i	  bestyrelsen	  
Stine	  har	  valgt	  at	  udtræde	  fra	  bestyrelsen	  grundet	  manglende	  tid	  og	  overskud.	  Derfor	  skifter	  Cha-‐
nette	  fra	  suppleant	  til	  fyldgyldigt	  bestyrelsesmedlem.	  Christina	  Olesen,	  der	  i	  forvejen	  var	  indkaldt	  
som	  gæst,	  blev	  til	  mødet	  opfordret	  til	  at	  indtræde	  som	  ekstra-‐suppleant,	  hvilket	  Christina	  indvilge-‐
de	  i	  –	  hun	  har	  i	  samme	  omgang,	  sagt	  ja	  til	  at	  hjælpe	  med	  at	  stå	  for	  elevheste,	  parter	  og	  evt.	  fold-‐
plan	  	  

3.   Når	  sommergræs	  er	  slut	  (Træpiller	  mm)	  
Palle	  bestiller	  træpiller.	  
Man	  kan	  tage	  sin	  hest	  ind	  fra	  1.	  September,	  der	  vil	  selvfølgelig	  være	  hø	  (bemærk	  høet	  må	  KUN	  rø-‐
res	  af	  fodervagten	  og	  bestyrelsen)	  
Der	  vil	  blive	  lavet	  træpille-‐bokse	  i	  weekenden	  op	  til	  1/9,	  nærmere	  bliver	  meldt	  ud	  på	  facebook	  
gruppen,	  opstart	  med	  træpiller	  der	  bliver	  opkrævet	  piller	  på	  kommende	  regning	  (hesteboks	  250,-‐	  	  
ponyboks	  200,-‐)	  

4.   Henvendelser	  udefra	  (Chanette)	  
Biersted	  skole	  forespørger	  en	  dag	  med	  trækketur,	  hvis	  det	  kan	  lade	  sige	  gøre	  med	  en	  fredag	  eller	  
en	  formiddag	  er	  det	  fint,	  vi	  tager	  1.000,-‐	  for	  arrangementet.	  Autismeskolen	  kommer	  måske	  med	  et	  
ønske	  til	  fast	  ugentlig	  aftale	  

5.   Oprydning,	  generel	  holdningsændring	  (kan	  vi	  finde	  på	  noget??)	  
Vi	  håber	  virkeligt	  snart	  det	  bliver	  bedre,	  og	  opfordre	  alle	  til	  at	  hjælpe	  til	  

6.   Undervisere	  
Der	  skal	  kigges	  på	  holdfordelingen,	  og	  alle	  hold	  skal	  kunne	  hænge	  økonomisk	  sammen	  –	  Der	  bliver	  
kigget	  på	  en	  plan	  (Jeanette	  og	  Chanette)	  

7.   Økonomi	  (helt	  kort)	  
Økonomien	  ser	  pt.	  fornuftig	  ud.	  Der	  kommer	  en	  tilbagebetaling	  til	  kommunen,	  grundet	  for	  stort	  til-‐
skud	  til	  energirenoveringen	  i	  2014	  

8.   Nyt	  fra	  juniorudvalget	  (ridelejr	  mm)	  
Juniorudvalget	  er	  blevet	  svaret	  via	  mail	  

9.   Stævne	  (jule	  eller	  efterårsstævne)	  
Vi	  går	  et	  julestævne	  

10.  Løsdrift,	  er	  det	  noget	  vi	  skal	  kigge	  på	  
Vi	  undersøger	  hvad	  skur/boks	  kan	  købes	  

11.  Eventuelt	  
Kan	  rideskolen	  arrangere	  børnefødselsdage?	  (Jeanette	  L	  undersøger	  priser)	  
Christina,	  Jeanette	  Nielsen,	  Jeanette	  Ladgefoged	  og	  Palle	  overtager	  sponsoraterne	  


